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Stoj¹ od lewej: prof. Kazimierz Szulborski, przewodnicz¹cy kapitu³y konkur-
sowej, Gra¿yna Leja, wiceminister sportu, burmistrz Antoni Nawrocki, Erwina Ryœ - 
Ferenc, s³ynna panczenistka oraz Marek Zdzieb³owski, prezes Polskiego Klubu 
Infrastruktury Sportowej, organizatora konkursu.

W 2008 r. bêdziemy p³aciæ nieco wy¿sze podatki ni¿ w tym roku. Na 11 sesji rada 
ustali³a nowe stawki przysz³orocznych podatków. Zanim jednak dosz³o do g³osowa-
nia wywi¹za³a siê dyskusja na temat polityki podatkowej prowadzonej przez gminê. 
Radni zdecydowali o wysokoœci op³at za wywóz odpadów komunalnych oraz 
nieczystoœci ciek³ych, wysokoœci op³aty od posiadania psów. Blok uchwa³ dotyczy³ 
przejêcia, zamiany oraz zakupu nieruchomoœci przez gminê maj¹cych m. in. 
umo¿liwiæ poprawê infrastruktury drogowej, czy budowê sali gimnastycznej przy 
Zespole Szkó³ nr 1. Poza tym podjêto uchwa³ê w sprawie wyra¿enia zgody na 
organizacjê w Solcu XIV Igrzysk Olimpijskich Sportowców Wiejskich 
Województwa Kujawsko - Pomorskiego, a tak¿e przyjêto program wspó³pracy           
z organizacjami pozarz¹dowymi i gminny program profilaktyki rozwi¹zywania 
problemów alkoholowych i przeciwdzia³ania narkomanii.

PODATKI I OP£ATY
Przed przyst¹pieniem do g³osowania 

uchwa³y o podatku od nieruchomoœci 
Maciej Kuligowski zwróci³ uwagê na fakt, 
i¿ podatki p³acone w naszej gminie zbli¿aj¹ 
siê do stawek maksymalnych og³aszanych 
corocznie przez ministra finansów.  
Przyzwyczailiœmy siê, ¿e co roku podatki 
rosn¹, a czy w tym roku nie mo¿na by tej 
praktyki zaprzestaæ?  pyta³. W odpowiedzi 
burmistrz Antoni Nawrocki podkreœli³, ¿e 

bud¿et to nie tylko dochody, ale tak¿e 
wydatki na remonty dróg, budowê chodni-
ków i inne inwestycje niezbêdne w naszym 
mieœcie. Je¿eli chcemy mieæ pieni¹dze na te 
cele, przekonywa³ burmistrz, to musimy 
zapewniæ dochody na odpowiednim 
poziomie. Po zakoñczeniu wymiany zdañ, 
w której z jednej strony mówiono                
o koniecznoœci roztropnego i pozbawione-

XI sesja rady miejskiej

Nieznaczny wzrost stawek

Z  W O J C I E C H E M  K O N O P K ¥ ,  
DYREKTOREM MIEJSKO - GMINNEJ 
PRZYCHODNI ZDROWIA ROZMAWIA  
ZBIGNIEW  STEFAÑSKI.

- Od 1 stycznia zmieni¹ siê zasady 
udzielania pomocy ambulatoryjnej. Sk¹d 
wynika ta zmiana?

- Od nowego roku pogotowie ratunkowe,    
z którym dotychczas mieliœmy podpisan¹ 
umowê o œwiadczenie tych us³ug w dni wolne    
i w porze nocnej, bêdzie zajmowaæ siê 

Dokoñczenie na str. 3

Ambulatorium
w przychodni

- Nie ukrywam, ¿e cieszê siê z 
wyró¿nienia. Od lat realizujemy bowiem 
program budowy infrastruktury sportowo - 
rekreacyjnej. Najpierw powsta³a hala 
sportowa, teraz p³ywalnia, niebawem bêdzie 
nowe boisko sportowe. Nasze dzia³ania w 
tym zakresie wspiera rada miejska, za co 
serdecznie dziêkujê  - powiedzia³ burmistrz 
Antoni Nawrocki chwilê po otrzymaniu 
wyró¿nienia Firma na medal. 

Uroczystoœæ mia³a miejsce w siedzibie 
Polskiego Komitetu  Ol impijskiego               
w Warszawie. Wœród laureatów znalaz³ siê 
równie¿ nasz Oœrodek Sportu i Rekreacji,    
w którego imieniu wyró¿nienie odebra³ 
Zbigniew Wawrzyniak, dyrektor OSiR. 
£¹cznie wrêczono 19 wyró¿nieñ. Solec, jako 
jedna z dwóch gmin, otrzyma³ wyró¿nienie 
dwukrotnie zarówno w kategorii inwestora, 
jak i administratora obiektów sportowych. 

W trakcie trwania uroczystoœci laureaci 
prezentowali swoje osi¹gniêcia na swoich 
stoiskach promocyjnych. Nie zabrak³o 
wœród nich równie¿ naszej gminy. Niektórzy 
goœcie odwiedzaj¹cy soleckie stoisko ju¿ dziœ 
pytali o mo¿liwoœæ rezerwacji pobytu na 
przysz³oroczne obozy kondycyjne w OSiR 
dla swoich dru¿yn.

Podwójne
wyró¿nienie
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19 listopada br. odby³a siê w siedzibie 
Regionalnego Centrum Informacji 
Europejskiej w Toruniu pierwsza czêœæ 
szkolenia pt.„KREATYWNA SZKO£A 
W UNII EUROPEJSKIEJ”. Szkolenie 
zosta³o zorganizowanego we wspó³pracy 
z Urzêdem Komitetu Integracji  
Europejskiej w Warszawie.

W spotkaniu wziêli udzia³ nauczyciele  
i uczniowie szkó³ ponadgimnazjalnych      
z województwa kujawsko - pomorskiego. 
Zespó³ Szkó³ Ogólnokszta³c¹cych            
i Zawodowych w Solcu Kujawskim 
reprezentowali: Grzegorz Gaca, dyrektor 

szko³y oraz uczniowie Marta Szmigiel        
i Maciej Jasionek. Szkolenie dotyczy³o 
mo¿liwoœci finansowania dzia³añ eduka-
cyjnych ze œrodków Europejskiego 
Funduszu Spo³ecznego oraz problematyki 
metodologii projektowej niezbêdnej         
w konstruowaniu projektów i wniosków    
o dofinansowanie ze œrodków europej-
skich. Spotkanie obejmowa³o równie¿ 
przedstawienie mo¿liwoœci doskonalenia 
zawodowego nauczycieli w kontekœcie 
programów europejskich z uwzglêdnieni-
em m.in. Europejskiego Funduszu 
Spo³ecznego, Programu „Lifelong 
Learning”, „M³odzie¿ w Dzia³aniu”.

Uczniowie mieli okazjê podjêcia 
tematyki zwi¹zanej z przedsiêbiorczoœci¹   
i kreatywnoœci¹ w kontekœcie Programu 
UE „M³odzie¿ w dzia³aniu”. Zapoznali siê 
z zasadami zarz¹dzania zasobami ludzkimi 
w nowoczesnym przedsiêbiorstwie w UE, 
zdobywali umiejêtnoœci w zakresie m.in.: 
komunikacji interpersonalnej, budowania 
zespo³u w przedsiêbiorstwie oraz 
sposobów rozwi¹zywania konfliktów.

Kreatywna szko³a

Loteria
W ramach Tygodnia Misyjnego dzieci 

ogniska misyjnego przygotowa³y                
i przeprowadzi³y loteriê fantow¹. 
Wszystkie fanty (maskotki, smycze, 
przybory szkolne, bi¿uteria) by³y darem 
dzieci. Mo¿na je by³o wylosowaæ za 1 lub 2 
z³ote. Loteria cieszy³a siê ogromnym 
zainteresowaniem uczniów, którzy             
z cierpliwoœci¹ stali w d³ugiej kolejce, 
poœwiêcaj¹c przerwy. Zebrano a¿ 141, 25 
z³. Pieni¹dze zosta³y przekazane na rzecz 
dzieci z krajów misyjnych. Po zakoñczeniu 
akcji uczniowie dopytywali, kiedy bêdzie 
przygotowana kolejna loteria. - Wszystkim 
naszym uczniom, którzy przynieœli fanty      
i wziêli udzia³ w loterii za poœrednictwem 
„Wiadomoœci” jeszcze raz serdecznie 
dziêkujemy - powiedzia³a Gra¿yna 
Lewandowska, organizatorka loterii.

Ma³a ojczyzna
W Zespole Szkó³ odby³ siê wewn¹trz-

szkolny etap konkursu plastycznego „Moja 
ma³a piêkna ojczyzna” dla uczniów klas 
gimnazjalnych. Laureatki konkursu to: 

W e r o n i k a  Wy d r z y ñ s k a ,  M a r t a  
Smoliñska, Agnieszka Musia³owska. Ich 
prace wziê³y udzia³ w konkursie organizo-
wanym przez Archikonfraterniê Literack¹ - 
Dom w Bydgoszczy we wspó³pracy           
z Kujawsko - Pomorskim Kuratorem 
Oœwiaty. Konkurs by³ czêœci¹ obchodów 
XXVI Tygodnia Kultury Chrzeœcijañskiej 
w Bydgoszczy.

Co s³ychaæ
w Zespole Szkó³?

30 listopada 2007 roku w Gimnazjum 
Publicznym nr 2 podsumowano projekt, 
który  mia³ na celu pog³êbienie wiedzy 
HIV/AIDS oraz kszta³cenie postaw 
prozdrowotnych uczniów szko³y. Projekt 
w ca³oœci przygotowali i przeprowadzili 
uczniowie klasy II a wraz z wychowawc¹ 
Aleksandr¹ Codrow.

Zorganizowano dwa konkursy. 
Konkurs „Wiem wszystko o AIDS” cieszy³ 
s i ê  d u ¿ y m  z a i n t e r e s o w a n i e m .  
Trzydzieœcioro uczniów przyst¹pi³o do 
testu. Wykazali siê oni spor¹ wiedz¹. 
Laureatami zostali: Joanna Sk³adanowska 
(kl. IIIa) - I miejsce , Katarzyna 
Szawdzianiec (kl. III f) - II miejsce, Patryk 
Oleniuk (kl. III e) - III miejsce.

Drugi konkurs pt. „AIDS w moich 
oczach” polega³ na przygotowaniu pracy 
plastycznej, które ocenia³o jury pod 
p r z e w o d n i c t w e m  B o h d a n a  
Czapiewskiego. Oto laureaci tego 
konkursu: Monika Jonak (kl. II d) - I 
miejsce, Marcelina M¹dry (kl. III h) - II 
miejsce, Jolanta Grabkowska (kl. II a) - III 
miejsce.

Uczniowie klasy II a odegrali te¿ 
przedstawienie „Tolerancja”, w którym 
pokazali historiê dziewczyny zaka¿onej 
wirusem HIV.

Tydzieñ z AIDS

Na spotkaniu podsumowuj¹cym by³a 
obecna Barbara Grzona - Górna, sekretarz 
gminy.

Bartek
ma marzenie

Bydgoski oddzia³ Fundacji „Mam 
marzenie” spe³ni³ ju¿ 100 marzeñ dzieci 
dotkniêtych chorobami zagra¿aj¹cymi ich 
¿yciu. By³o to mo¿liwe dziêki rzeszy 
sponsorów, którzy bezinteresownie 
finansowali realizacjê dzieciêcych marzeñ. 
Podopieczni byli w Pary¿u, Legolandzie, 
wypoczywali w górach i nad morzem. 
Marzyciele zostawali ¿o³nierzami, 
stra¿akami, otrzymywali samochody na 
baterie i nowe meble do pokoju. Na 
spe³nienie swojego marzenia - zakup 
laptopa czeka m³ody solecczanin trzynas-
toletni Bartek Mruk.

-  Ch³opiec ma zdiagnozowane 
uszkodzenie pnia mózgu, ale jest sprawny, 
uczêszcza do szko³y, gra w pi³kê, a nade 
wszystko interesuje siê informatyk¹. 
Komputer pomóg³by ch³opcu w nauce,     
w rozwijaniu zdolnoœci, jak równie¿         
w doskonaleniu pisania - mówi Marzena 
Streng, wolontariuszka z Fundacji „Mam 
Marzenie”

Wszyscy, którzy chc¹ pomóc spe³niæ 
marzenie Bartka mog¹ zasiliæ konto: 
Fundacja Mam Marzenie, ul. Œw. Krzy¿a 
7, 31-028 Kraków. Nr konta z³otówkowe-
go w banku ING: 26 1050 1445 1000 0022 
7647 0461; Nr konta dolarowego            
w banku ING: 37 1050 1445 1000 0022 
7647 0651. 

Przy wp³atach na konto nale¿y 
zaznaczyæ na spe³nienie marzenia którego 
dziecka jest przelew.
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Dokoñczenie ze str. 1
wy³¹cznie ratownictwem medycznym zgodnie 
z przepisami ustawy. Jeszcze do koñca roku 
pogotowie zapewnia wyjazdow¹ nocn¹             
i œwi¹teczn¹ pomoc lekarsk¹. Ca³kiem 
niedawno pogotowie poinformowa³o, ¿e od 
2008 r. podpisanie umowy oœwiadczeniu us³ug 
ambulatoryjnych bêdzie niemo¿liwe.               
W zwi¹zku z tym przychodnia jest zobowi¹zana 
do zapewnienia tych us³ug we w³asnym 
zakresie.

- Jak to bêdzie wygl¹da³o?
- ¯eby zminimalizowaæ koszty wszystkie 

nasze us³ugi bêd¹ œwiadczone w jednym 
miejscu, czyli w przychodni przy ul. 
Powstañców 7a. Od godz. 18.00 do rana oraz 
ca³odobowo w dni œwi¹teczne i wolne od pracy 
bêd¹ dy¿urowali lekarz i pielêgniarka.             
W przychodni, pod numerami tel. 052 387 13 20 
i 052 387 12 29, bêdzie trzeba zg³aszaæ 
koniecznoœæ ewentualnych wyjazdów do osób, 
których stan nie pozwala na dotarcie do 
przychodni. Pacjenci musz¹ mieæ œwiadomoœæ, 
¿e nie dysponujemy œrodkami transportu 
sanitarnego, zreszt¹ przepisy od przychodni 
tego nie wymagaj¹, i nie przyjedzie do pacjenta 
karetka, która np. Przetransportuje go do 
szpitala. Bêdzie to normalna wizyta domowa    
z przychodni. Je¿eli tych wizyt bêdzie du¿o, to 
czas oczekiwania na lekarza siê wyd³u¿y. 
G³ównym za³o¿eniem jest, by udzielaæ porad 
medycznych w przychodni, ¿eby pacjent,         
u którego wyst¹pi nag³e zachorowanie lub 
nast¹pi pogorszenie stanu zdrowia niewymaga-
j¹ce interwencji pogotowia móg³ zg³osiæ siê na 
miejsce do przychodni i otrzymaæ pomoc. Nie 
bêdziemy w stanie zapewniæ tak szybkiego 
dotarcia do pacjenta jak pogotowie, które 
obowi¹zuj¹ okreœlone procedury wyjazdowe.

- Jeœli wiêc wyst¹pi¹ sytuacje zagro¿enia 
¿ycia to nie kontaktujemy siê z przychodni¹, 
lecz z pogotowiem ratunkowym?

- Przypadki utraty przytomnoœci, nag³ej 
dusznoœci, ostrych bólów w klatce piersiowej, 
wypadki komunikacyjne, upadki z wysokoœci, 
z³amania, nag³e zaburzenia œwiadomoœci, nag³e 
zdarzenia domowe maj¹ce znamiona wypadku 
np. pora¿enie pr¹dem, wszelkie zdarzenia, 

które wyst¹pi³y poza domem na ulicy jak 
równie¿ dolegliwoœci zwi¹zane z ci¹¿¹ i poród 
proszê zg³aszaæ od razu na pogotowie. 
Przychodnia nie dysponuje karetk¹, a jeœli 
dotrze na miejsce lekarz od nas, z pewnoœci¹ nie 
bêdzie dysponowa³ tak specjalistycznym 
sprzêtem ratunkowym jak pogotowie. Jeœli 
jednak osoba wzywaj¹ca pomoc ambulatoryjn¹ 
Ÿle oceni sytuacjê i lekarz na miejscu stwierdzi, 
¿e jest to ciê¿ki przypadek, kwalifikuj¹cy siê do 
interwencji pogotowia, ma obowi¹zek 
poczekaæ na przybycie zespo³u ratowniczego. 
Zatem wszystkie sytuacje zwi¹zane z zagro¿e-
niem ¿ycia zg³aszajmy pod nr tel. 999.

- Wobec tego, jakich œwiadczeñ mo¿emy 
oczekiwaæ od zespo³u lekarskiego, czyli 
lekarza i pielêgniarki w ramach nocnej          
i œwi¹tecznej opieki medycznej?

- Reguluj¹ to stosowne przepisy. S¹ w nich 
ujête nastêpuj¹ce œwiadczenia: porady 
lekarskie udzielane w warunkach ambulatoryj-
nych w kontakcie bezpoœrednim z pacjentem 
lub telefonicznie oraz w domu chorego              
z wy³¹czeniem, tak jak mówi³em wczeœniej, 
stanów bezpoœredniego zagro¿enia ¿ycia; 
œwiadczenia udzielane przez pielêgniarkê        
w gabinecie zabiegowym lub w domu 
œwiadczeniobiorcy zlecone przez lekarzy 
dzia³aj¹cych w ramach umów z NFZ, wynikaj¹-
ce z potrzeby zachowania ci¹g³oœci leczenia      
i pielêgnacji z wyj¹tkiem pielêgniarskiej opieki 
œrodowiskowej oraz doraŸne œwiadczenia 
pielêgniarskie wystêpuj¹ce w zwi¹zku z porad¹ 
lekarsk¹ udzielon¹ przez lekarza w ramach 
nocnej i œwi¹tecznej opieki medycznej. Tak 
wiêc w czasie dy¿uru ambulatoryjnego nie bêd¹ 
wypisywane recepty, wydawane jakiekolwiek 
zaœwiadczenia, np. zwolnienia, skierowania do 
sanatorium. Lekarze dy¿uruj¹cy nie bêd¹ mieli 
dostêpu do dokumentacji medycznej. 
Natomiast ka¿dy pacjent powinien otrzymaæ 
kartê informacyjna o udzielonej pomocy i z t¹ 
kart¹ zg³osi siê do swojego lekarza w przy-
chodni.

- Przychodnia nie wykonuje ju¿ badañ 
mammograficznych i USG.

- W tym roku zaprzestaliœmy wykonywania 
tych badañ, poniewa¿ ju¿ od dwóch lat nie 
mamy kontraktu z NFZ na wykonanie badañ 
mammograficznych. Zosta³y  opracowane 
nowe kryteria dotycz¹ce jednostek wykonuj¹-
cych mammografiê. Po pierwsze, nie mog¹ byæ 
to jednostki wykonuj¹ce po kilkadziesi¹t, czy 
kilkaset badañ rocznie. Maksymalnie               
w przypadku naszej przychodni by³o to 500 
badañ. Natomiast dolny limit ustalono na 2 tys. 

Po drugie, konieczne jest uruchomienie 
dodatkowej ciemni, gdy¿ zdjêcia powinny byæ 
wywo³ywane w ciemni automatycznej, która 
nie mo¿e byæ wykorzystywana do ¿adnych 
innych celów. To strasznie podbi³oby koszty. 
Gros tych badañ przejê³y du¿e oœrodki, 
wykonuj¹ce ich bardzo du¿o, na sprzêcie 
wysokiej jakoœci. Wymieniê choæby Centrum 
Onkologii, Centrum Zdrowia na Pl. Wolnoœci  
w Bydgoszczy. Nie ma wiêc problemu              
z dostêpnoœci¹ do tych badañ. Panie, jeœli chc¹, 
mog¹ je po³¹czyæ z badaniami cytologicznymi. 
Badanie USG by³o zwi¹zane z mammografi¹. 
Jeœli pacjentka mia³a stwierdzone jakieœ zmiany 
mia³a zalecane badanie USG, które tak¿e 
powinno byæ wykonywane przy pomocy 
aparatu spe³niaj¹cego okreœlone kryteria.

- I ostatnia sprawa. Jeden z czytelników 
pyta³ o badania urologiczne w naszej 
przychodni. Dlaczego nie ma u nas urologa?

- Przychodnia nie ma zawartego kontraktu 
na tego rodzaju us³ugi medyczne na terenie 
Solca. NFZ ma ju¿ opracowan¹ sieæ takich 
poradni na powiat. Zreszt¹ ¿adna przychodnia 
w ma³ych miejscowoœciach nie mo¿e prowa-
dziæ wszystkich poradni specjalistycznych. 
Ka¿dy specjalista „przypada” na okreœlon¹ 
liczbê mieszkañców. Tak np. nie mamy pe³nego 
etatu dermatologa, kardiologa nie mamy          
w ogóle. Przymierzaliœmy siê równie¿ do 
otwarcia poradni ortopedycznej, ale w NFZ 
us³yszeliœmy, ¿e nie ma szans na kontrakt, 
poniewa¿ jest du¿a dostêpnoœæ w Bydgoszczy. 
Nasza dzia³alnoœæ powinna koncentrowaæ siê 
na zapewnieniu podstawowej opieki      
zdrowotnej.

Rodzinie, serdeczne wyrazy 
wspó³czucia z powodu 

œmierci

Œp. Idziego 
Olesiñskiego

Dyrektora szko³y zawodowej
w latach 1972 - 1983

przekazuj¹
RADNI RADY MIEJSKIEJ

ORAZ BURMISTRZ 
SOLCA KUJAWSKIEGO

Wyrazy g³êbokiego wspó³czucia 
Rodzinie z powodu œmierci

Idziego Olesiñskiego

dyrektora Zasadniczej Szko³y 
Zawodowej i Technikum 

Mechanicznego dla Pracuj¹cych 
ZSB Nr 2 w Solcu Kujawskim

sk³adaj¹
Dyrektor, Rada Pedagogiczna, 
uczniowie i pracownicy Zespo³u 
S z k ó ³  O g ó l n o k s z t a ³ c ¹ c y c h               
i Zawodowych w Solcu Kujawskim

Najserdeczniejsze wyrazy 
wspó³czucia najbli¿szym

 z powodu œmierci

Œp. Idziego 
Olesiñskiego

przekazuj¹

Przyjaciele, koledzy
 i byli wspó³pracownicy

Ambulatorium
w przychodni

W dniach 10 - 13 grudnia br. p³ukana 
bêdzie sieæ wodoci¹gowa na terenie 
ca³ego miasta. W tym czasie mo¿e 
wyst¹piæ zabrudzenie wody oraz spadek 
ciœnienia.

P³ukanie sieci

BURMISTRZ MIASTA I GMINY 
SOLEC KUJAWSKI

Zaprasza do z³o¿enia ofert 
na stanowisko:
Kierownika  

Referatu  Realizacji  Inwestycji.
Szczegó³y na stronie Biuletynu 

Informacji Publicznej.
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1. Od  budynków lub ich czêœci:
2a) mieszkalnych - od 1 m  powierzchni u¿ytkowej - 0,57 z³

b) zwi¹zanych z prowadzeniem dzia³alnoœci gospodarczej oraz od budynków  
mieszkalnych lub ich czêœci zajêtych na prowadzenie dzia³alnoœci  gospodarczej - 

2 od 1 m powierzchni u¿ytkowej - 17,70 z³
c) zajêtych na prowadzenie dzia³alnoœci gospodarczej w zakresie obrotu 

2kwalifikowanym materia³em siewnym - od 1m  powierzchni u¿ytkowej - 2,70 z³
d) zajêtych na prowadzenie dzia³alnoœci gospodarczej w zakresie udzielania 

2œwiadczeñ zdrowotnych  od 1 m  powierzchni u¿ytkowej - 3,74 z³
e) po³o¿onych na terenach rodzinnych ogrodów dzia³kowych przekraczaj¹ce 
normy powierzchni ustalone w przepisach prawa budowlanego  dla altan i 

2obiektów - od 1 m  powierzchni u¿ytkowej - 0,57 z³
f) pozosta³ych, w tym zajêtych na prowadzenie odp³atnej statutowej dzia³alnoœci 

2po¿ytku publicznego przez organizacje po¿ytku publicznego  od 1 m  powierzchni 
u¿ytkowej - 6,30 z³
2. Od budowli  ich wartoœci okreœlonej na podstawie art. 4 ust. 1 pkt 3 i ust. 3  7 
ustawy z dnia 12 stycznia 1991 r. o podatkach i op³atach lokalnych (Dz.U. z 2002 r. 
Nr 9, poz. 84 ze zm.) - 2%
3. Od gruntów :
a) zwi¹zanych z prowadzeniem dzia³alnoœci gospodarczej, bez wzglêdu na sposób 

2zakwalifikowania w ewidencji gruntów i budynków  od 1 m  powierzchni - 0,69z³
b) pod jeziorami, zajêtych na zbiorniki wodne retencyjne lub elektrowni wodnych  
od 1 ha powierzchni - 3,74 z³
c) pozosta³ych, w tym zajêtych na prowadzenie odp³atnej statutowej dzia³alnoœci 

2po¿ytku publicznego przez organizacje po¿ytku publicznego  od 1 m  powierzchni 
- 0,26 z³

STAWKI PODATKU OD NIERUCHOMOŒCI W 2008 r.

go emocji podejœcia do zagadnieñ podat-
kowych, z drugiej podnoszono argumenty, 
i¿ proponowana podwy¿ka stawek nie 
zrujnuje bud¿etów naszych firm, nawet 
tych, które maj¹ wielkie hale g³osowano 
nad wnioskiem M. Kuligowskiego             
o pozostawieniu podatków od nieruchomo-
œci na dotychczasowym poziomie. 
Wiêkszoœæ radnych wyrazi³a zdanie 
odmienne i wniosek nie przeszed³. Sam 
projekt uchwa³y ustalaj¹cej wysokoœæ 
stawek od nieruchomoœci na 2008 r. 
popar³o 10 radnych, piêciu by³o przeciw-
nych.

Identyczny wynik g³osowania dotyczy³ 
uchwalenia stawek podatków od œrodków 
transportu. Czêœæ stawek w tabelkach. 
Pozosta³e wygl¹daj¹ nastêpuj¹co: samo-
chody ciê¿arowe o dopuszczalnej masie 
ca³kowitej pow. 3,5 t do 5,5 t - 672 z³ 
rocznie, pow. 5,5 t do 9 t - 1104 z³, pow. 9 t 
do mniej ni¿ 12 t - 1248 z³. W wypadku 
ci¹gników siod³owych stawki kszta³tuj¹ siê 
odpowiednio: 912 z³, 1176 z³ i 1248 z³. Za 
przyczepy i naczepy posiadaj¹ce wraz        
z pojazdem silnikowym dopuszczaln¹ 
masê ca³kowit¹ od 7 t i poni¿ej 12 t trzeba 
bêdzie zap³aciæ 264 z³ (od 7 do 9 t) oraz 288 
z³ (pow. 9 do mniej ni¿ 12 t). Podatek od 
autobusów licz¹cych do 15 miejsc podatek 
wynosi 480 z³, pow. 15 do 30  888 z³ i pow. 
30 1920 z³. Stawki podatków od œrodków 
transportu na 2008 r. ustalono poprzez 

przeliczenie stawek tegorocznych 
wskaŸnikiem 2,2 proc. zaokr¹glaj¹c do 
pe³nych z³otych. Rada przyjê³a te¿ zmianê 
bud¿etu 2007 r. Jak poinformowa³a 
Barbara Kaczmarek, skarbnik gminy 
wynika ona w g³ównej mierze z uwzglêd-
nienia otrzymanych dotacji od wojewody 
na realizacjê zadañ w³asnych i zleconych. 
£¹cznie kwota uwzglêdnionych dotacji 
wynios³a 67 tys. z³. Zatem w stosunku do 
bud¿etu wynosz¹cego 41 mln z³ jest to 
suma niedu¿a.

Rada ustali³a tak¿e maksymaln¹ 
wysokoœæ stawek za wywóz odpadów 
komunalnych z pojemników. Wynosz¹ 
one: pojemniki SM 110 i MGB 120 - 7,54 z³ 
netto; pojemniki PA 1100 i MGB 1100 - 43 
z³ netto. Powodem wzrostu stawek jest 
rosn¹ca op³ata za korzystanie ze œrodow-
iska, która jest sk³adow¹ op³aty za 
unieszko-dliwianie odpadów komunalny-
ch. W tym roku wynosi ona 15,71 z³. Od 1 
stycznia 2008 r. decyzj¹ ministra œrodowi-
ska zwiêkszy siê do 75 z³ za tonê odpadów 
umieszczanych na sk³adowisku. Przyjête  
w kwietniu 2006 r. stawki op³at za odbiór 
odpadów komunalnych oraz nieczystoœci 
ciek³ych od w³aœcicieli nieruchomoœci, 
którzy nie maj¹ zawartych umów na 
wywóz pozosta³y bez mian.

Rada przysta³a na propozycjê burmist-
rza, aby wysokoœæ op³aty za posiadanie psa 
na przysz³y rok pozostawiæ na poziomie 
podatku tegorocznego - 26 z³ za psa. 

Jednoczeœnie pozostawiono te same 
zwolnienia m. in. dla emerytów i renci-
stów.

NA CELE PUBLICZNE
Burmistrz wyst¹pi³ do rady miejskiej   

o wyra¿enie zgody na przejêcie od skarbu 
pañstwa nieruchomoœci gruntowych, które 
umo¿liwi¹ realizacjê celów publicznych, 
jakimi sa m.in. modernizacja dróg 
gminnych, budowa przepompowni, 
utrzymanie targowiska miejskiego, 
parkingu, terenów zielonych, utworzenie 
terenów sportowo  rekreacyjnych we wsi 
Chroœna. Wyra¿enie zgody przez radê 
umo¿liwi³o rozpoczêcie procedury 
ubiegania siê od Agencji Nieruchomoœci 
Rolnych o nieodp³atne przekazanie 
gruntów. W innym wypadku rada wyrazi³a 
zgodê na zakup nieruchomoœci po³o¿onej 
w s¹siedztwie Zespo³u Szkó³ przy ul. 
Koœciuszki. Pozyskany teren umo¿liwi 
wybudowanie przy szkole sali gimnas-
tycznej. Ponadto decyzj¹ rady gmina 
bêdzie mog³a zamieniæ siê terenem           
w Przy³ubiu z prywatnym w³aœcicielem. 
Dziêki zamianie obecna droga gminna,      
z której korzystaj¹ rolnicy, a przebiega      
w bliskim s¹siedztwie zabudowañ zostanie 
poprowadzona na terenie le¿¹cym po 
drugiej stronie gospodarstwa. Bêdzie 
szersza i dojazd na pola w pobli¿u Wis³y 
stanie siê ³atwiejszy dla rolników i mniej 
uci¹¿liwy dla w³aœciciela nieruchomoœci. 
Radni zgodzili siê równie¿ na wykup 
nieruchomoœci pod wewnêtrzn¹ drogê 
gminn¹ ³¹cz¹c¹ ul. M³yñsk¹ ze zlokalizo-
wanymi w s¹siedztwie nieruchomoœciami, 
których w³aœciciele korzystaj¹ obecnie ze 
s³u¿ebnoœci drogi biegn¹cej na prywatnej 
dzia³ce. 

Opracowanie Lokalnej Strategii 
Rozwoju i przyst¹pienie do konkursu        
o pieni¹dze na jej realizacjê, podejmowa-
nie inicjatyw aktywizuj¹cych spo³ecznoœci 
lokalne, promocja obszarów wiejskich, 
udzielanie wsparcia mieszkañcom            
w przygotowaniu projektów o œrodki         
z programów pomocowych to miêdzy 
innymi zadania, które postawi³a przed sob¹ 
Lokalna Grupa Dzia³ania „Trzy Doliny” 
obejmuj¹ca gminy Bia³e B³ota, Dobrcz, 
Koronowo, Nowa Wieœ Wielka, Osielsko, 
Sicienko i Solec Kujawski. Wczeœniej 
Solec by³ cz³onkiem Fundacji „Trzy 
Doliny” jednak po zmianie przepisów 
lokalne grupy dzia³ania maj¹ funkcjo-
nowaæ jako stowarzyszenia posiadaj¹ce 
osobowoœæ prawn¹. Dlatego traci moc 
uchwa³a w sprawie wspó³pracy z fundacj¹ 
„Trzy Doliny”.

Kolejna uchwa³a podjêta przez radê 
dotyczy organizacji igrzysk olimpijskich 
sportowców wiejskich naszego wojewó-
dztwa. Odbywaj¹ siê one od 1960 r. co 
cztery lata, tak jak olimpiady. Solec bra³ 
udzia³    w trzech imprezach. W przysz³ym 
roku na zakoñczenie igrzysk odbywaj¹-
cych siê w Jab³onowie Pomorskim ma 
nast¹piæ przekazanie flagi nastêpnemu 
organizato-rowi, kandydaci chc¹cy 
ubiegaæ siê o prawo organizowania igrzysk 
w 2012 r. powinni wiêc jak najszybciej 
zg³osiæ swój akces. Radni zdecydowali, ¿e 
nasza gmina powinna ubiegaæ siê               
o organizacjê igrzysk sportowców 

SOLECKIESOLECKIE

Dokoñczenie ze str. 1

Nieznaczny wzrost stawek



5WIADOMOŒCI
Z RATUSZA

SOLECKIE

wiejskich województwa kujawsko - 
pomorskiego.

Celem sporz¹dzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego 
jest kompleksowe zagospodarowanie 
obszaru zabudowy przemys³owo - 
sk³adowo - produkcyjnej, gospodarczo - 
us³ugowej po³¹czonej z funkcj¹ mieszka-
niow¹. Jak wyjaœni³a Teresa Substyk, 
zastêpca burmistrza chodzi g³ównie          
o tereny po³o¿one za dawn¹ Kobr¹. Plan 
ujmie tak¿e po³¹czenie centrum miasta      
z Parkiem Przemys³owym poprzez 
przed³u¿enie ul. Garbary, która stano-
wi³aby alternatywne po³¹czenie dla 
transportu ciê¿kiego.

INTERPELACJE
Podjêcie rozmów w sprawie urucho-

mienia transportu dla pracowników 
za t rudnionych  na  te ren ie  Parku  
Przemys³owego, sprawa bezpieczeñstwa 
na drodze, szczególnie dobrej widocznoœci 
p i e szych  i  r owerzys tów (Bea t a  
Pietruszyñska); stan drogi na Rudach i ul. 
Ogrodowej oraz drogi na Wypaleniskach,  
z której korzysta ciê¿ki transport wo¿¹cy 
piasek z pobliskiej ¿wirowni (Wojciech 
Ró¿añski); wystaj¹ce studzienki tele-
komunikacyjne na ul. Rolnej i ul. 
Do¿ynkowej, zani¿one studzienki na nowo 
wykonanych chodnikach przy ul. Polnej,   
a tak¿e w¹ski chodnik na tej¿e ulicy (Alicja 
¯aguñ); wywi¹zywanie siê przez Polskie 
Radio z umowy zawartej z gmin¹ przed 
dziesiêciu laty, stan przygotowañ do 
budowy tunelu (Micha³ Kuligowski); 
czystoœæ naszej wody pitnej (Jan 
Koszarski); wykonanie przejœcia z Osiedla 
Toruñskiego przez park w stronê Parku 
Jurajskiego wraz z oœwietleniem (Alina 
Faleñczyk) to niektóre interpelacje             
i wnioski zg³oszone przez radnych.

Odpowiadaj¹c na pytania dotycz¹ce 
przewozu pracowników do firm z Parku 
Przemys³owego, Barbara Bia³kowska, 
pe³nomocnik burmistrza omówi³a 
szczegó³owo próby uruchomienia przez 
przewoŸników l in i i  na  u l .  Uni i  
Europejskiej. Zakoñczy³y siê one niepo-
wodzeniem ze wzglêdu na brak zaintere-
sowania ze strony pasa¿erów. Równie¿ 
przedsiêbiorcy dzia³aj¹cy w Parku 
Przemys³owym nie s¹ zainteresowani 

zawarciem umowy i utworzeniem linii 
autobusowej, która dowozi³aby pracowni-
ków do pracy.

Je¿eli chodzi o utwardzanie drogi na 
Rudach, to pierwszy etap prac zosta³ 
wykonany. Docelowo droga zostanie 
utwardzona a¿ do pêtli autobusowej. 
Wyrównana zosta³a równie¿ ul. Ogrodowa. 
Zagadnienie bezpieczeñstwa na drodze 
poruszone bêdzie na posiedzeniu zespo³u 
„Bezpieczna gmina”.

W sprawie studzienek telekomunika-
cyjnych oraz chodnika na ul. Polnej zabra³a 
g³os Teresa Substyk, zastêpca burmistrza, 
która poinformowa³a, ¿e gmina porozu-
mia³a sie z Telekomunikacj¹ Polsk¹. TP SA 
zgodzi³a siê na dostarczenie niezbêdnego 
materia³u, natomiast gmina wykona pracê 
naprawcze .  Sukcesywnie  Zak³ad  
Gospodarki Komunalnej bêdzie te naprawy 
wykonywaæ. Natomiast chodnik w ul. 
Polnej zostanie poszerzony na wiosnê  
2008 r. 

Prezes ZGK Jan Gapski poinformowa³, 
¿e najskuteczniejszym sposobem na 
poprawê sytuacji w zaopatrzeniu w wodê 
pitn¹ jest wybudowanie stacji uzdatniania. 
ZGK widzi piln¹ potrzebê wykonania tej 
inwestycji. Projekt i pozwolenie na budowê 
ju¿ s¹. Koszt budowy szacowany jest na ok. 
1.200.000 z³.

Burmistrz Antoni Nawrocki przyzna³, 
¿e stosunki miêdzy gmin¹, a obecnym 
zarz¹dem Polskiego Radia nie uk³adaj¹ siê 

tak dobrze jak kilka lat wczeœniej. 
- Jesteœmy w sta³ym kontakcie              

z nowym zarz¹dem, ale promocja gminy na 
antenie Polskiego Radia faktycznie jest 
mniej intensywna. Wspó³praca ta uk³ada³a 
siê owocniej wtedy kiedy Polskie Radio 
mia³o swoje studio w Toruniu -  mówi³ 
burmistrz. 

W sprawie budowy bezkolizyjnego 
tunelu sytuacja wygl¹da nastêpuj¹co. Otó¿ 
nadal trwaj¹ uzgodnienia z zarz¹dem PKP 
oraz z Zarz¹dem Dróg Wojewódzkich. 
PKP oczekuje dodatkowych informacji na 
temat budowy tunelu. Dodatkowym 
problemem s¹ œrodki f inansowe. 
Kosztorys inwestorski zosta³ wykonany na 
kwotê powy¿ej 30 mln z³, co zwi¹zane jest 
ze wzrostem cen us³ug budowlanych.         
- Gmina musi siê zatem liczyæ z dodat-
kowymi wydatkami i szukaæ œrodków        
z zewn¹trz. Byæ mo¿e uda siê pozyskaæ 
pieni¹dze z funduszy unijnych. Kolejne 
spotkanie z PKP zaplanowano na 6 grudnia 
- doda³ A. Nawrocki.

Burmistrz wyjaœni³ te¿, ¿e gmina 
opracowuje plan zagospodarowania parku 
miejskiego. Planowane jest wytyczenie, 
utwardzenie i oœwietlenie œcie¿ek, 
prowadz¹cych m.in. z Osiedla Toruñskiego 
do Parku Jurajskiego. Jednak¿e obecnie nie 
ma w planie utwardzenia œcie¿ki ³¹cz¹cej 
park z Osiedlem Toruñskim. W planach 
jest natomiast wykonanie oraz utwardzenie 
ul. Kujawskiej.

Samochody ciê¿arowe o dopuszczalnej masie ca³kowitej
równej lub wy¿szej ni¿ 12 ton wg liczby osi

Ci¹gniki siod³owe i balastowe przystosowane do u¿ywania
³¹cznie z naczep¹ lub przyczep¹ o dopuszczalnej masie

ca³kowitej zespo³u pojazdów równej lub wy¿szej ni¿
12 ton wg liczby osi

Przyczepy i naczepy, które ³¹cznie z pojazdem silnikowym
posiadaj¹ dopuszczaln¹ masê ca³kowit¹ 

równ¹ lub wy¿sz¹ ni¿ 12 ton wg liczby osi
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Soleckie Centrum Kultury

Dzieñ 29 listopada 2007r. w Solcu 
Kujawskim sta³ siê œwiêtem filmu i kinomanów. 
Ju¿ przed po³udniem na ulicach spotkaæ mo¿na 
by³o m³odych ludzi z kamerami i aparatami 
fotograficznymi. To za spraw¹ warsztatów 
filmowych, prowadzonych przez profesjonal-
nych operatorów, absolwentów ³ódzkiej 
„Filmówki”: Piotra Smoleñskiego i £ukasza 
Macinê. Warsztaty,  na których powsta³ film     
z Solcem w tle - poprzedzi³ wielki fina³              
I Ogólnopolskiego Festiwalu Filmów 
Krótkometra¿owych Inspirowanych Poezj¹. 
S³omiane chocho³y rodem z „Wesela”, stoj¹ce 
przed budynkiem SCK - dobitnie podkreœla³y, 
¿e bohaterem I edycji Festiwalu jest Stanis³aw 
Wyspiañski. W jego dramatach, poezji              
i dzie³ach plastycznych amatorzy filmowcy 
szukali inspiracji do swoich filmów. I znaleŸli.

Festiwal, og³oszony i zorganizowany przez 
Soleckie Centrum Kultury , zrealizowany we 
wspó³pracy z Ministerstwem Kultury                 
i Dziedzictwa Narodowego w ramach 
autorskiego projektu Reginy Osiñskiej -  
przyniós³ interesuj¹cy plon. Do fina³u 
zakwalifikowano 10 prac filmowych - tak¿e      
z Solca. Konkursow¹ prezentacjê filmów 
zakwalifikowanych do fina³u poprzedzi³ film 
mistrza dokumentu, re¿ysera filmowego, 
radiowego i telewizyjnego - Stefana 
Szlachtycza. Film o „osobnym” artyœcie 
plastyku Stefanie  ¯echowskim wprowadzi³ 
licznie zgromadzon¹ publicznoœæ w nastrój jego 
twórczoœci i zachwyci³ filmowym warsztatem. 
STEFAN SZLACHTYCZ by³ goœciem 
festiwalu i jednym z cz³onków jury, w którym 
znalaz³ siê tak¿e znany dziennikarz, prezenter, 

krytyk, publicysta i wydawca - TOMASZ 
RACZEK oraz PAWE£ TAÑSKI - historyk 
literatury, krytyk, poeta, prozaik z Torunia. 

Jury po obejrzeniu wszystkich filmów 
przyzna³o trzy równorzêdne nagrody dla 
nastêpuj¹cych filmów: „WYZWOLENIE 
KONRADA” - realizacja: Wojciech Elszyn, 
Micha³ ¯uber, „I CI¥GLE WIDZÊ ICH 
TWARZE...”  realizacja: Agnieszka Nowak     
i Bartosz Szreiber, „WSPOMNIENIE” - 
realizacja: Tomasz Pelikant. Ponadto 
wyró¿niono dwa filmy: PEWNA ROZMOWA  
realizacja Xsenia Pietrzyk, „STANIS£AW 
WYSPIAÑSKI”  realizacja: Aleksandra 
Toczek. Jury podkreœli³o wysoki poziom            
i walory estetyczne zaprezentowanych 
amatorskich filmów. Wszyscy uczestnicy 
festiwalowego konkursu wyjechali z nagrodami 
rzeczowymi.

Super urozmaiceniem wieczoru by³ koncert 
f i l m o w y c h  s z l a g i e r ó w  m u z y c z n y c h                  
w wykonaniu Triumphal Brass Quintetu 
z³o¿onego z  muzyków Opery  Nova                    
i Filharmonii Pomorskiej w Bydgoszczy oraz 
duetu elektro  skrzypcowego Anity Tubaj           
i Karoliny Wróbel-Krysztoforskiej o nazwie 
Queens of Violins. W Galerii „Homo Faber” 
mo¿na by³o obejrzeæ (i nadal mo¿na to zrobiæ) 
wystawê prac laureatów Ogólnopolskiego 
Konkursu Plastycznego „Poznajmy Œwiat 
Wyspiañskiego”, zorganizowanego przez 
Galeriê i Oœrodek Plastycznej Twórczoœci 
Dziecka w Toruniu.

Czy rodzi siê nowa filmowa tradycja? Czy 
Solec Kujawski bêdzie siê kojarzy³ tak¿e           
z filmem? Odpowiedzi na te pytania poznamy 
za rok podczas kolejnego festiwalu filmów 
inspirowanych poezj¹. W zamierzeniach 
pomys³odawcy - Rados³awa Osiñskiego, 
kolejn¹ inspiracj¹ dla filmowców ma byæ 
twórczoœæ Zbigniewa Herberta. Festiwal by³ 
wspó³finansowany przez Ministerstwo Kultury 
i Dziedzictwa Narodowego w ramach Programu 
Operacyjnego „Wyspiañski”.

Wyspiañski
sfilmowany

Soleckie Centrum Kultury wygra³o konkurs 
i zosta³o nagrodzone w uznaniu zas³ug znakiem 
„W pe³ni zaradni”, promuj¹cym pracodawców 
zatrudniaj¹cych osoby niepe³nosprawne. Znak - 
Certyfikat Jakoœci przyzna³a kapitu³a projektu 
„W pe³ni zaradni”, wspó³finansowanego przez 
Uniê Europejsk¹, Pañstwowy Fundusz 
Rehabilitacji Osób Niepe³nosprawnych             
i Europejski Fundusz Socjalny w ramach 
Sektorowego Programu Operacyjnego  Rozwój 
Zasobów Ludzkich.

-Przyznany Pañstwu Znak jest potwier-
dzeniem Pañstwa wzorcowej postawy spo³ecz-
nej. To znak, ¿e razem wygraliœmy walkê ze 
stereotypami.”- czytamy w liœcie licencyjnym   
z Krakowa.

Dzia³alnoœæ SCK na rzecz osób niepe³no-
sprawnych z roku na rok staje siê coraz bardziej 
znana i ceniona poza Solcem. I tak dyrektor 
Regina Osiñska zosta³a zaproszona na Wielk¹ 
Galê Integracji'2007, która mia³a miejsce         
w warszawskiej Sali Kongresowej, a projekt 
Europejskiego Przegl¹du Ma³ych Form 
Teatralnych Osób Niepe³nosprawnych  

„Terapia Œmiechem” zosta³ zaprezentowany 
multimedialnie na III Miêdzynarodowej 
Konferencji Arteterapii w gmachu Katolickiego 
Uniwersytetu Lubelskiego Jana Paw³a II          
w Lublinie. 

Listopad by³ miesi¹cem nagród i wyró¿nieñ 
dla m³odych artystów z sekcji plastycznej SCK. 
I tak W V Powiatowym Konkursie Plastycznym 
pt. „Okolica w której mieszkam” nagrody 
g³ówne otrzymali - Aleksandra Zawó³                
i S³awomir Skonieczko, a wyró¿niono Miko³aja 
Kochañskiego, Martê Kochañsk¹, Justynê 
Stolarsk¹ i  Zuzannê Czarneck¹. Fina³ konkursu 
mia³ miejsce w Bia³ob³ockim Oœrodku Kultury 
w Bia³ych B³otach. W drugim etapie XVI 
Wojewódzkiego Konkursu Plastycznego Dla 
Dzieci pod has³em „Gdybym by³ malarzem” III 
miejsce zajê³a Wiktoria Folkmar, a wyró¿niony 
zosta³ Pawe³ Lisiak. Uroczystoœæ wrêczenia 
nagród mia³a miejsce w Gminnym Oœrodku 
Kultury w Raci¹¿ku.

14 grudnia od godz. 10.00 otwarte bêd¹ 
wszystkie pracownie artystyczne i sekcje 
zainteresowañ Soleckiego Centrum Kultury, by 
tradycji sta³o siê zadoœæ w corocznym bloku 
imprez pod nazw¹: „Œwi¹teczne Spotkania ze 
Sztuk¹”. Dzieci i m³odzie¿, która odwiedzi 
SCK bêdzie mog³a min. w³asnorêcznie wykonaæ 

ozdoby choinkowe, malowane a nawet 
rzeŸbione karty œwi¹teczne, nauczyæ siê kolêd   
i prostego przepisu na œwi¹teczn¹ potrawê…    
A wszystko to w bo¿onarodzeniowej oprawie 
muzycznej, w radosnych pl¹sach wokó³ 
choinki, w obecnoœci prawdziwego Œwiêtego 
Miko³aja i wszêdobylskich anio³ów.

Prawdziwy Œwiêty Miko³aj odwiedzi          
o okreœlonej godzinie w wigilijny wieczór 
Twoj¹ rodzinkê, je¿eli wczeœniej zaprosisz go 
za poœrednictwem Soleckiego Centrum 
Kultury. Sam jednak musisz nape³niæ jego 
worek prezentami i daæ mu 45 z³. za œwiêt¹ 
fatygê.) Informacje i zapisy: sekretariat SCK  
tel. 052 387 98 10.

ZABALUJ W SOLECKIM 
CENTRUM KULTURY! 

GWARANTUJEMY PORCJÊ 
NIEZAPOMNIANYCH WRA¯EÑ. 

KILKA GODZIN UPOJNEJ 
ZABAWY

KONKURSY Z NAGRODAMI.
DJ  PRZEBOJOWA MUZYKA.

SMACZNE PRZEK¥SKI.
S Y L W E S T E R

31 GRUDNIA  GODZ. 20.OO
125 z³. od osoby - informacje i bilety - 

SCK

Grupa Teatralna „SZLABAN” 
SCK

to wiêcej ni¿…
AMATORSKI TEATR !

Teatr po pracy!
Tu zrealizujesz swoje marzenia

- aktorskie, plastyczne,
muzyczne, taneczne…

ZNAJDZIESZ PRZYJACIÓ£ !
Bez wzglêdu na wiek, p³eæ

i stosunek do otaczaj¹cego œwiata.

tel.052 387 9810 kom. 602 573884
PIOTR SZYMAÑSKI

SPOTKANIE WETERANÓW 
I NOWICJUSZY

W PONIEDZIA£EK 
10 GRUDNIA 2007r.

GODZ 16.00

W skrócie
mmm

mmm

mmm

mmm

mmm



Wydawca: Urz¹d Miasta i Gminy, ul. 23 

Stycznia 7 , 86-050 Solec Kujawski.

Tel. 052 - 387 - 01 - 32

e-mail: rzecznik@soleckujawski.pl

Redaguje Zbigniew Stefañski.

Druk: PHU REN GRAF Józef Œmigaj,

Solec Kujawski.

W

7

IADOMOŒCI
Z RATUSZA

SOLECKIE

WIADOMOŒCI
Z RATUSZA

SOLECKIE

Oœrodek Sportu i Rekreacji

Solecka Liga Pi³ki Halowej - IX 
kolejka, 8 grudnia (sobota od godz. 
14.00); Solecka Liga Pi³ki Halowej - X 
kolejka, 9 grudnia (niedziela od godz. 
9.00); Solecka Liga Pi³ki Halowej - XI 
kolejka, 15 grudnia (sobota od godz. 
14.00); Solecka Liga Pi³ki Halowej - XII 
kolejka, 16 grudnia (niedziela od godz. 
9.00); Solecka Liga Pi³ki Halowej - XIII 
kolejka, 22 grudnia (sobota od godz. 
14.00); Gwiazdka z OSiR-em - turnieje 
sportowe dla dzieci i m³odzie¿y, 27-28 
grudnia od godz. 9.00; Solecka Liga Pi³ki 
Halowej - XIV kolejka, 29 grudnia 
(sobota od godz. 14.00).

Grudzieñ
na hali

Zmagania czo³ówki polskich si³aczy 
bior¹cych udzia³ w finale Pucharu Polski 
Strongman, które mia³y miejsce 25 
listopada br., zgromadzi³y na widowni 
soleckiej hali ponad 800 widzów. 
Zawodnicy rywalizowali w rozmaitych 
konkurencjach o tajemniczych nazwach 
takich jak: waga p³aczu, belka max, ci¹gi 
na iloœæ. By³y równie¿ podnoszenie hantla, 
sztangi i przetaczanie opony. W przerwach 
miêdzy konkurencjami widzowie 
pasjonowali siê pokazem si³y zaprezento-
wanym przez trzykrotn¹ mistrzyniê œwiata 

i Europy Strong Woman  Anetê Florczyk, 
popisami sprawnoœci w wykonaniu 
mistrzyni Polski w fitness Doroty 
Galiñskiej oraz kunsztem tanecznym 
mistrzów œwiata w break dance  Paw³a 
Or³owskiego i Mariusza Bromirskiego. Po 
blisko czterogodzinnych zmaganiach 
najlepszym z dziewiêciu si³aczy okaza³ siê 
bydgoszczanin Robert „Maximus” 
Szczepañski, który zgromadzi³ 54,5 pkt. 
Drugie miejsce zaj¹³ Tyberiusz Kowalczyk 
z Legnicy  48,5 pkt. a trzeci by³ Artur Patyk 
z Inowroc³awia  41,5 pkt.

Jest to najbardziej naturalna aktywnoœæ 
ruchowa czyli marsz, wzbogacona            
o uruchomienie obrêczy barkowej poprzez 
u¿ycie specjalnie zaprojektowanych 
kijków. Dyscyplina ta daje znakomite 
rezultaty przy dbaniu o zdrowie i kondycjê 
fizyczn¹, szczególnie pomocna jest przy 
odchudzaniu. Jest idealn¹ pomoc¹ dla 
chc¹cych powróciæ do dawnej formy, 
seniorów, a tak¿e jako uzupe³nienie 
treningu dla sportowców. 

Technika marszu jest pewnym 
po³¹czeniem marszu tradycyjnego (bez 
u¿ycia kijów) lub chodu sportowego          
z technik¹ jazdy na nartach biegowych  
odpychania siê od pod³o¿a. Prostota           
i ³atwoœæ takiej aktywnoœci a zarazem jej 
bezpieczeñstwo umo¿liwia uczestnictwo 
w niej osób z ró¿nego przedzia³u wieko-
wego i ró¿nej kondycji fizycznej. Mo¿na 

uprawiaæ Nordic Walking w ka¿dym 
klimacie, w dowolnym terenie, na wszyst-
kich nawierzchniach i co wa¿ne - przez ca³y 
rok i przez ka¿dego. Kije wykorzystywane 
w Nordic Walking s¹ pewnym po³¹czeniem 
kijów trekkingowych i kijków od nart 
biegowych. Specjalne uchwyty umo¿li-
wiaj¹ odci¹¿enie zarówno stawów 
kolanowych jak i krêgos³upa.

Zajêcia w Solcu Kujawskim odbywaæ 
siê bêd¹ w okolicach hali OSiR w ka¿da 
sobotê od godziny 12.00 i potrwaj¹ 90 
minut. Miesiêczny koszt treningów 
wyniesie 100 z³. Organizatorzy zapewniaj¹ 
specjalistyczn¹ opiekê instruktorów oraz 
sprzêt (kijki). Wszystkich chêtnych 
zapraszamy do zapisów osobiœcie             
w sekretariacie OSiR, telefonicznie 052 
387-20-15 lub drog¹ mailow¹: 
Sekretariat@osir.soleckujawski.pl

Nordic Walking

Zmagania si³aczy

Trampkarze Unii Solec Kujawski 
zakoñczyli rozgrywki rundy jesiennej na 
pierwszym miejscu w swojej grupie. Wynik jest 
tym bardziej imponuj¹cy, ¿e w dziesiêciu 
rozegranych spotkaniach nie ponieœli ¿adnej 
pora¿ki wygrywaj¹c osiem i remisuj¹c dwa 
mecze. Nasi m³odzi pi³karze strzelili 39goli 
trac¹c 13. Najwy¿sze zwyciêstwo dru¿yna 
odnios³a w ostatniej kolejce gromi¹c 13:1 
zespó³ Startu Warlubie. Miejmy nadziejê, ¿e 
równie dobre wyniki dru¿yna zanotuje na 
wiosnê. Licz¹ na to wszyscy kibice, którzy ju¿ 
dziœ trzymaj¹ kciuki.

Najlepsi
w grupie

Po oœmiu kolejkach Soleckiej Ligi Pi³ki 
Halowej na czele tabeli znajduje siê nadal PW 
Roszak z 24 punktami na koncie. Na drugim 

miejscu jest Istanbul, na trzecim  Opak Leader, 
który awansowa³ wypychaj¹c z podium zespó³ 
Ener-G Rudy 102. Zmiany na pozycji lidera 
zasz³y równie¿ wœród najskuteczniejszych 
strzelców. Marcin Zu¿yd³o (Istanbul) - 28 
bramek, wyprzedzi³ Andrzeja Miêsikowskiego 
(Ener-G Rudy 102) - 22 bramki. Na miejscu 
trzecim jest £ukasz Œwi¹tczak (Pomir) z 17 
golami na koncie.

SLPH



Przedsiêbiorstwo o ugruntowanej 
pozycji specjalizuj¹ce siê  

w dostawach wyrobów hutniczych dla 
przemys³u narzêdziowego

i maszynowego

Bogner Komexim Sp. z o.o. 
z siedzib¹

w Solcu Kujawskim 
(teren Parku Przemys³owego)

zatrudni

KRAJACZY
i

FREZERÓW 
(obróbka zgrubna CNC)  

Zapewniamy: 
- transport zak³adowy 
- przyuczenie do zawodu
- szkolenia zawodowe

Wiêcej o nas:

www.bogner-komexim.pl
        Oferty prosimy przesy³aæ na adres  
              Bokom@bogner-komexim.pl.
        

Tel. kontaktowy: 052 327 89 72

Z w i ¹ z e k  K o m b a t a n t ó w  
Rzeczpospolitej Polskiej By³ych 
WiêŸniów Politycznych - Ko³o 
Miejsko - Gminne w Solcu 
Kujawskim zawiadamia, ¿e 12 
grudnia br. o godz. 11.00 w SM 
Transportowiec (ul .  ¯wirki               
i Wigury 1) odbêdzie siê zebranie 
sprawozdawcze po³¹czone ze 
s p o t k a n i e m  o p ³ a t k o w y m .  
Wszystkich cz³onków ko³a ser-
decznie zapraszamy.

Zarz¹d Ko³a

Nadchodzi zima, czas ekstremalnych 
warunków pogodowych, dotkliwie 
dotykaj¹cych osoby bezdomne, pozba-
wione sta³ego miejsca zamieszkania, 
dzieci z rodzin nie posiadaj¹cych sta³ych 
Ÿróde³ dochodu i znajduj¹cych siê             
w sytuacjach skrajnej biedy, osoby 
samotne, stare, chore, niepe³nosprawne. 
Informacje o potrzebie udzielenia pomocy 
oraz zagro¿eniach ¿ycia i zdrowia mo¿na 

zg³aszaæ w siedzibie Miejsko - Gminnego 
Oœrodka Pomocy Spo³ecznej w Solcu 
Kujawskim, ul. 29 Listopada 12 lub 
telefonicznie (052) 387-87-43 w godzi-
nach urzêdowania: poniedzia³ek  pi¹tek 
7.30 - 15.15; wtorek 7.30 - 16.30.

Osoby zg³aszaj¹ce siê do oœrodka 
otrzymuj¹ kompleksow¹ pomoc: w formie 
schronienia, pomoc rzeczow¹, gor¹cy 
posi³ek, niezbêdne leki i zasi³ki sta³e oraz 
wsparcie socjalne. Osoby bezdomne mog¹ 
zg³aszaæ siê tak¿e do innych placówek, 
gdzie uzyskaj¹ pomoc: Komisariat Policji 
w Solcu Kujawskim - tel.(052) 387-12-
28, ca³odobowo 997. Dotychczasowa 
wspó³praca i kompleksowe dzia³anie        
w okresie zimowym instytucji umo¿liwi³y 
natychmiastowe dzia³anie oraz uchroni³y 
przed nieszczêœliwymi wypadkami            
i tragicznymi skutkami zimy. 

B¹dŸmy szczególnie wra¿liwi oraz 
szybko reagujmy w niepokoj¹cych 
sytuacjach i informujmy o zagro¿eniu 
zdrowia i ¿ycia. MGOPS liczy na 
wspó³pracê, a tym samym zharmonizo-
wanie dzia³añ w celu dotarcia z pomoc¹ 
do najbardziej potrzebuj¹cych.

Pomagajmy bezdomnym

OFERUJEMY PRACÊ NA STANOWISKACH:

- SPRZEDAWCA- KASJER
-ZASTÊPCA KIEROWNIKA SKLEPU

W RÓ¯NYCH WYMIARACH CZASU PRACY
Tylko na pe³en etat

DO NASZYCH ATUTÓW MO¯EMY ZALICZYÆ MIÊDZY INNYMI:
- bezp³atne szkolenia dla wszystkich pracowników,

-mo¿liwoœæ rozwoju w strukturach firmy
-bogaty pakiet œwiadczeñ socjalnych.

-stabilnoœæ zatrudnienia
-atrakcyjne wynagrodzenie

WSZYSTKICH ZAINTERESOWANYCH PODJÊCIEM PRACY W NASZEJ 
FIRMIE ZACHÊCAMY DO Z£O¯ENIA SWOJEGO ¯YCIORYSU W FILII 

POWIATOWEGO URZÊDU PRACY- UL. 23 STYCZNIA 14A

USC zanotowa³

Kamila Korcz - Marcin Pajor
(24 listopada 2007 r.)

Anna Pi¹tkowska - Sebastian 
Gburczyk

(24 listopada 2007 r.)

Najlepsze ¿yczenia
 na nowej drodze ¿ycia!

MA£¯EÑSTWA:

Pani Sylwii Dudziñskiej 
serdeczne wyrazy 

wspó³czucia z powodu 
œmierci

TEŒCIA

przekazuj¹
Burmistrz i pracownicy 
Urzêdu Miasta i Gminy

W  z w i ¹ z k u  z  r o z w o j e m  f i r m y  
poszukujemy kandydatów do Pionu 
Produkcji na stanowisko:

operator maszyn
miejsce pracy: Solec Kujawski

od kandydatów oczekujemy:
Äsamodzielnoœci 
i odpowiedzialnoœci
Ädyspozycyjnoœci i zaanga¿owania 
(praca w systemie zmianowym)
Äzmys³u technicznego

w zamian oferujemy:
Äpracê w stabilnej i dynamicznie 
rozwijaj¹cej siê firmie
Äpe³ne przeszkolenie 
Äpakiet socjalny (dofinansowanie 
do wczasów, po¿yczki zak³adowe, 
etc.)
Äwynagrodzenie adekwatne do 
stanowiska i osi¹ganych wyników 
pracy

Oferty zawieraj¹ce cv, list motywacyjny 
oraz zgodê na przetwarzanie danych 
osobowych prosimy przesy³aæ na adres:
Papiery Powlekane „PASACO” Sp. z 
o.o.,Dzia³ Personalny, ul. Toruñska 63a, 
86-050 Solec Kujawski, lub e-mail: 
rekrutacja@pasaco.pl, tel. 052 3875527 
lub 0661 777 676
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